
Endrész István

  

Név: Endrész  István

  

Magáról:
 Salgótarjánban  születtem, azt hiszem, ez alapvetően meghatározta az  életemet, mármint ami
a  benzingőzt illeti. A Salgó Rallye- kon nőttem  fel, nagyon szerettem kijárni a  versenyekre.
Évek óta navigálok, és  olykor egy- egy amatőr versenyen is  elindulok.

  
  

Mit  csinál a csapatban?
 Mindent  csinálok, kivéve az ételkészítést. Foglalkozom autóépítéssel,  reklámanyagok 
elkészítésével, ja és néha be szoktam ülni a jobb  oldalra a „kis” Anti mellé.

  
  

Civilben:
 Épület-  automatikával foglalkozom.

  
  

Mióta  a csapat tagja?
 2006.  április közepe óta, a Miskolc Rallye óta.

  
  

Hogyan  került közel a ralihoz?
 Az  említett Salgó Rallye- kon kedvet kaptam ehhez a sporthoz, ott fertőződtem meg.

  
  

Hogyan  került közel a Kanyik Rallye Team- hez?
 Először  is együtt minimum vizsgáztunk, majd később egy amatőr  versenyt is együtt néztem 
velük. Ezután jött a navigátori szerepre való  felkérés Balló Pali által, és  azóta ülök az autóban
Antival.
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Legemlékezetesebb  verseny?
 A  2006-os Mecsek Rallye. Ez tetszett a legjobban. Leghosszabb gyorsasági, legjobb  pályák,
legjobb rendezés- így jellemezném.

  
  

Miért  jó a csapat? 
 Mindenki  egy cél érdekében dolgozik, mindenki pontosan tudja, hogy mi a feladata. Egy  igazi
csapat.
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